



Ref : ADM/WMCC/LMN/2026/28

: المرجع

Date : 22/07/2026

: التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

: إلى جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

Subject : Offshore Marine Operations

: الموضوع عمليات بحرية

Location : Abu Dhabi Offshore

: الموقع قبالة سواحل أبوظبي

Kindly note that specialized offshore operations will be conducted in Abu Dhabi Offshore waters, commencing from 22/07/2026 at 06:00 AM until 21/07/2027 at 06:00 PM.

نحيطكم علماً بأنه سيتم تنفيذ عمليات بحرية متخصصة قبالة سواحل جزيرة أبوظبي، اعتباراً من 2026/7/22 في تمام الساعة 6 صباحاً وحتى 2027/7/21 في تمام الساعة 6 مساءً.

The illustrative Map and location coordinates are hereby attached for your kind reference.

يرجى الاطلاع على الخريطة التوضيحية وإحداثيات الموقع المرفقة بهذه النشرة.

For early warning and agreement of safe passage, communication can be established with operation team through:

للإنذار المبكر والاتفاق على توفير ممر آمن، يمكنكم التواصل مع فريق العمل عبر:

Mr. Nael Mohamed, Operation Manager, Mob: 0505697633, email: nael.mohamed.basal@dsv.com

السيد نائل محمد، مدير العمليات، هاتف متحرك: 0505697633، البريد الإلكتروني: nael.mohamed.basal@dsv.com

Mr. Omer Alblooshi, Government Relations Officer, Mob: 0508059829, email: Omer_alblooshi@cosmo-alb.ae

السيد عمر البلوشي، مسؤول العلاقات الحكومية، هاتف متحرك: 0508059829، البريد الإلكتروني: Omer_alblooshi@cosmo-alb.ae

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to navigate with extra caution and stay well clear of the area of operations.

يُنصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتوخي مزيد من الحذر والابتعاد عن منطقة العمليات.



مركز المراقبة والتحكم للممرات المائية

Waterway Monitoring and Control Center



الخريطة التوضيحية والإحداثيات

Illustrative Map & Coordinates

